
PÖLSEBO SMÅSTUGEFÖRENING 
               Årsmöte 28/3 2022 

Föreningens medlemmar kallas till ordinarie årsmöte måndagen den 
28/3 2022 kl 19.00. Mötet kommer att vara i Lundby nya kyrka.  

1. Mötet öppnades av sittande ordförande Ulrika Mårdborg som 
hälsar alla välkomna.  

2. Val av mötesordförande föreslogs sittande ordförande som 
medlemmarna godkände. 

3. Val av mötessekreterare Kari Lindegren föreslogs och 
medlemmarna godkände detta. 

4. Val av justeringsmän tillika på rösträknare är Jonas Hellström 
och Lars Haraldsson. 

5. Dagordningen godkändes i sin ordning 

6. Frågan ställdes om kallelsen skett i laga ordning och 
medlemmarna godkände detta. 

7. Årsberättelsen lästes upp av Ordförande Ulrika Mårdborg 

8. Stefan Asting läste upp revisorernas berättelse som inte hade 
något att anmärka på styrelsens arbete.  

9. Frågan ställdes om styrelsen kunde beviljas ansvarsfrihet och 
det godkändes av medlemmarna. 

10.Jenny gick igenom föreningens resultat och balansräkningen 
samt servisskadefonden som fastställdes.  

11.Styrelsen föreslog att det inte skulle vara någon höjning av 
medlemsavgiftern.                                                           

12.Styrelsen föreslog ingen höjning av arvodena.  



13.Val av ordförande: Ulrika Mårdborg valdes in på 2 år.  

14. Val av ledamöter:  
• Jonas Hellström valdes in på 2 år  
• Patrik Olsson valdes in på 2 år 
• Kari Lindegren valdes in på  
• David Roland valdes in på år 

15.Val av revisorer 
Stefan Asting och Kenneth Bernting ställer upp ett år 
till som revisor. 
16.Val av valberedning’, Finn Ternrud stannar ett år i 
valberedningen, en vakans på denna post som behöver 
fyllas.  

16.Inga Inkomna motioner eller skrivelser. 

17.Information kring grannsamverkans uppdraget och val av nya 
personer för att driva uppdraget vidare. En av 
representanterna i grannsamverkan kommer att utgå från 
Styrelsen och detta är Peter samt att Anna Holmqvist ställer 
upp tillsammans med Peter för att driva 
grannsamverkansgruppen vidare. 

18. Styrelsen efterfrågar medlemmar som kan ställa upp vid 
större event och hjälpa till med ett par extra händer när det 
behövs. Anna Holmkvist, Björn Vallermark ,Lena och Lars 
Haraldsson, Lotta 

19.Övriga punkter 
• David går igenom olika projekt i området, 

Bräckeskolan ombyggnation till 4-9 under 4 år 
fram till 2026. Anna Holmkvist har försökt att 
komma i kontakt om synpunkter, enligt Peter har 
det utförts riskanalys i området inför bygget. 
Styrelsen kontaktar ansvariga för bygget och ber 
dem komma till ett informationsmöte.  

• tillfälliga förskolan på ”gamla” fotbollsplanen ska 
bli fast. 



• Köpenhamnsgatan på gräsområdet ska byggas 
förskola 8 avdelningar + sociala bostäder. 
Hamnbanan, ristningar i marken, sprängningarna 
(Norska Gatan 3), det blir mer verkningsfullt ju 
fler som hör av sig, vi kan lägga ut kontakter till 
ansvariga i Hamnbanan dit man kan anmäla 
sättningar. Mättekniker går runt och mäter. Vi 
försöker lägga ut information på Hemsidan. 

Övriga frågor; Linda bänkar i Krokängsparken behöver 
restaureras 

20.Mötets avslutande 


